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Abstract (en)
[origin: ES8704034A1] A circuit breaker, notably breaking the phase and neutral circuit, contains a shunt circuit, constituted by a switching electrode
disposed in proximity to the phase contacts to pick up an arc drawn between these contacts, when opening occurs on a short-circuit. Transferring
the arc onto the switching electrode closes a shunt circuit, creating an internal short-circuit protecting the cables and receivers downstream from the
circuit breaker. The shunt circuit is broken when the arc is blown out in the arc chute. Fast shifting of the arc protects the contact surfaces, notably of
the neutral contacts, enabling these contacts to be used for an impulse relay or remote-controlled contactor function.

Abstract (fr)
@ Un disjoncteur, notamment à coupure du circuit de phase et de neutre comprend un circuit de shunt, constitué par une électrode de commutation
(40) disposée à proximité des contacts de phase (26, 28) pour capter un arc tiré entre ces contacts, lors d'une ouverture sur court-circuit. Le
transfert de l'arc sur l'électrode de commutation (40) ferme un circuit de shunt, créant un court-circuit interne protégeant les câbles et les récepteurs
en aval du disjoncteur - (10). Le circuit shunt est interrompu lors de l'extinction de l'arc dans la chambre de coupure (38). La commutation rapide
de l'arc protège les surfaces de contact, notamment des contacts de neutre permettant l'utilisation de ces contacts pour une fonction télérupteur ou
contacteur à télécommande.
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